Dear Parents,

On Wednesday 5th of November or Thursday 6th of November your child will participate in a fun day of learning. As part of our Unit of Inquiry all Grade 3 children will be reinforcing what they have been learning about advertising by going on a field trip to a local mall.

Please ensure your child is wearing their school uniform, has a bottle of water and a packed lunch. If your child has school lunch their lunch will be provided by the canteen.

Please fill out the permission slip below and return to school along with 26 dirham in a named envelope by Thursday 29th of October

Thank you in advance,

Grade 3 team ©

I give permission for	to attend the class
trip at Khalidiya/ Al Wahda / Marina Mall	
An emergency contact number is:	name:
I have enclosed 25 dirham with this permission slip. (Plea	se tick box)

Wednesday 5th November Ms. Elaine, Ms. Holly and Mr. Muhammed

Thursday 6th November Mr. Steven, Ms. Shivania, Ms. Zamzam and Mr. Gideon.

الكر ام،	الأمو ر	أو لناء	حضرات
	-)	7 - 7	

يوم الأربعاء 5 نوفمبر 2014 او يوم الخميس 5 نوفمبر 2014 سيذهب طفلكم في رحلة ترفيهية تعليمية الى احد المراكز التجاريه في الامارة ، لتعزيزما يتعلمه الطالب في وحدة التعلم الحالية التي تتطرق غلى الاعلانات.

الرجاء مراعاة ارتداء الزي المدرسي في ذلك اليوم واحضار قنينه ماء ووجبة الغداء ان كان لا يستلمه من المدرسة.

الرجاء ملء الجزء أدناه مع ارسال 25 درهم في موعد اقصاه الخميس 29 اكتوبر 2014

⊙ مع تحيات فريق الصف الثالث

أوافق على ذهاب ابني/ ابنتي------المارينا.

هاتف في حال الطوارئ -------

ارسلت مبلغ 25 درهم مع ابني /ابنتي

يوم الأربعاء 5 نوفمبر 2014 الاستاذة ايلين، الاستاذ محمد، الاستاذة هولي.

يوم الخميس 6 نوفمبر 2014 الاستاذ ستيفن، الاستاذة شوفانيا، الاستاذة سناء زمزم، الاستاذ جيدين.